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Kryssa i det som stämmer överens med hur du definierar dig. 

Namn  Antal  %  

Kvinna  34  89,5  

Man  4  10,5  

Annat  0  0  

Vill inte uppge det  0  0  

Total  38  100  

 

 

Svarsfrekvens  

68% (38 svar av 56 deltagare)  

 

 
 

Jag deltog i min roll som: 

Pensionär  

KPRledamot  

Politiker  

Politiker  

Ersättare i KPR Halmstad  

SKPF styrelseledamot  

KPR ledamot Halmstad  

Förtroendevald  

RPG-medlem som finns med i samrådsgruppen  

Politiker  

Ledamot i RPR  

Styrelseledamot i SKPF  

KPR ledamot Halmstad  

KPR ledamot  

Kpr repr  



Förtroendevald politiker  

KPR ombud  

KPR ledamot  

RPR ledamot  

Kommunalt pensionärsråd  

Styrelseledamot i SKPF Avd 21 Halmstad  

En ledamot i Omsorgsnämnden Hylte.  

KPR ombud  

KPR och RPR representant  

Ledamot i skpf  

Ledamot i SN  

Politiker  

Ordinarie i KPR  

Ledamot i RPR  

RPR-ledamot  

Politiker  

Politiker  

Ordförande SKPF  

1:e vice ordförande Driftnämnden Hallands Sjukhus  

KPR i Laholm, ledamot  

Ordf PRO Söndrum  

 

Hur är ditt helhetsintryck av dagen? 

Namn  Antal  %  

Mycket bra  35  92,1  

Ganska bra  3  7,9  

Ganska dåligt  0  0  

Mycket dåligt  0  0  

Total  38  100  

 

 

Svarsfrekvens  

100% (38/38)  

 

 
 



Gav dagen kunskap och inspiration som du har nytta av i ditt arbete, medlem i pensionärsförning eller 
annan roll? 

Namn  Antal  %  

I mycket hög utsträckning  15  40,5  

I ganska hög utsträckning  22  59,5  

I ganska låg utsträckning  0  0  

I mycket låg utsträckning  0  0  

Total  37  100  

 

 

Svarsfrekvens  

97,4% (37/38)  

 

 
 

Vad anser du om föreläsningarna under dagen? Var det någon föreläsning som var extra bra eller 
intressant? 

Hallandstrafiken var mycket pedagogisk.  
Deltog inte på eftermiddagen  

Allt var bra och genomtänkt.  

Bra föreläsningar  

Leila S var mycket bra.  

Leila Söderholm var en inspirerande person. Tänkt mycket på hennes råd o tips i helgen.  
Bra med info om verksamhet som berör vår målgrupp. Man får alltid med sig något nytt.  

Var intressanta ämnen, ffa färdtjänst har pratats mycket kring så bra med info.  
Även hälsoföreläsningen kring hjärnan var tänkvärd.  

Friskvårdsföreläsningen med Leila Söderholm som gav oss mycket att tänka på.  

Riktigt bra med Hallandstrafiken. Sen tyckte jag Leila var lite långdraget, hade räckt med halva tiden, det blev 
mycket kring hjärncellerna. Ta inte in henne som föreläsare i september.  

Den av färdtjänsten gav mest kunskap och som man får mycket synpunkter på.  

Då jag både ser dubbelt och hör illa så fick jag en stor behållning av allt  

Helheten allt var bra.  

Jag tyckte hela dagen var mycket givande, många tänkvärda saker kom upp.  

Syn och hörsel  

Leila Söderholm var mycket inspirerande. De övriga gav en del ny kunskap.  

Leila Lindholm var otroligt intressant.  



Bra  

Samtliga var intressanta. Bra med variation med ämnena  

Alla var intressanta. Föreläsningen med Leila Söderholm får ett extra plus.  

Att lära sig styra hjärnan. Mycket bra!  

Föreläsningen från Hallandstrafiken var bra, men lite svår att hänga med i hela tiden.  
Det var intressant och givande att höra om hörselmottagningen och .syncentralen. Det gav ny kunskap om syn och 
hörsel.  
Leila Söderholm var uppfriskande att lyssna till.  

Leila - en härlig föreläsare som förmedlade så mycket kunskap, inspiration, glädje.  
Bra info från Hallandstrafiken.  

Tycker alla gjorde bra ifrån sig  

Mycket ok val av föreläsningar  

Jag tycker passet innan lunch var väldigt bra.  
Hallandstrafiken var för ingående i processer och struktur. Borde varit mer anpassat för åhörarna.  

Inspirations föreläsningen och färdtjänst  

Allt var bra!  

Föreläsningen om hälsa gav bra påminnelse hur viktigt vissa aktiviteter är även i begränsad omfattning. Bra att få 
en insikt i hur man kan förbättra för dom som har problem med hörsel vid aktiviteter.  

Tyckte alla var relevanta och bra.  

Leila Söderholm, fantastisk inspirerande  

Leila Söderholms föreläsning.  

Ja, Leila Söderholm  

Alla var mycket bra  

 

Finns något eller några ämnen som inte berördes som du skulle ha velat höra mer om? 

Nej  

Vore intressant ta del av goda exempel på hur patientföreningar arbetar för att stötta andra med samma sjukdom. 
Även om pensionärsorganisationerna arbetar med något mentorskap för yngre eller hur de jobbar med att bryta 
social ensamhet.  

Ja gärna pratat hälsa och livsstil i smågrupper, utbyte av erfarenheter och tips. Ofrivillig ensamhet är ett hinder för 
många, inte lätt att själv ta plats i det sociala sammanhanget  

nej va bra som de va  

Det är klart att det finns ,men att komma på det nu .  
Det finns mycket i kroppen som skall fungera och är intressant.  

Inte som jag har tänkt på  

Nej  

Sjukresor (som jag förstod att man väljer bort och tar färdtjänst istället).  



Nej  

Hur vi ska komma åt ofrivillig ensamhet  

Hörcentralen hörde vi 2024 men Ebba var duktig.  

Nej  

nej  

Nej  

Inte vid denna träff.  

 

Motsvarade dagen dina förväntningar? 

Namn  Antal  %  

I mycket hög utsträckning  20  54,1  

I ganska hög utsträckning  17  45,9  

I ganska låg utsträckning  0  0  

I mycket låg utsträckning  0  0  

Total  37  100  

 

 

Svarsfrekvens  

97,4% (37/38)  

 

 
 

Hur upplevde du möjligheterna för samtal och dialog? 

Namn  Antal  %  

Mycket bra  23  62,2  

Ganska bra  14  37,8  

Ganska dåligt  0  0  

Mycket dåligt  0  0  

Total  37  100  

 

 

Svarsfrekvens  

97,4% (37/38)  

 

 
 



Övriga kommentarer om arrangemanget: 

En intressant dag med bra variation av olika teman.  

Upplägget av dagen var bra.  

Fikan på morgonen saknades Annars ok med lokal o mat.  

Trevliga lokaler och bra ordning med moderatorn. Viktigt att ha bra ljudanläggning  

Tack för en givande dag, kommer bara inte ihåg vad tjejerna på Hallandstrafiken heter, men jag skickar ett mejl till 
Daniel så får han vidarebefordra det jag ville prata om.  

Bra. Alla håll sina tider och var tydliga och bra att lyssna på  

Mkt bra arrangemang  

Trevligt, väl ordnat och man kände sig välkommen.  

En bra dag, med många reflektioner.  

Bra arrangemang och god mat och fika, ett litet önskemål skulle vara att man började med kaffe och macka. Sedan 
enbart kaffe och en liten paus  

Bara att fortsätta med dessa TemaDag’ar.  
Tack.  

Trevligt att träffa andra personer med liknande intresse och erfarenheter.  
Tack för att jag fick deltaga  

nöjd med dagen  

Inga övriga kommentarer  

Väldigt bra att det utförs.  

Jag hade velat ha en smörgås på morgonen när vi kom. Inte bra att få den två timmar innan lunch.  

Bra med reflektioner i grupp.  

Mycket bra. De här arrangemangen brukar vara bra.  

Det var ett mycket bra arrangemang samt god fika och utmärkt lunch av serviceinriktad trevlig personal.  

Man kan inte skriva i inbjudan att det startar med registrering o fika. Många har åkt mer än en timme och behövde 
en fralla. Efter 10 kom den för nära lunchen 12.  

 

 


